



PROTOKOLL LÄNGDRÅD 9 JUNI 2025

Tid: 20:00-21:30

Plats: Teams

Närvarande: Längdrådets ledamöter, åkarrepresentant (Simon Stenberg, Ingrid Hallqvist) samt Lars Öberg, Karin Ersson.

1. **Välkomna!**

2. **Föregående protokoll. 28 april 2025.**

Lades till protokoll.

3. **Rapport organisation/landslag, inkl FIS frågor. Lars Ö**

FIS: Nyheten om att Azerbadjans turistbyrå som sponsor till FIS VM arrangörer har väckt frågor och oro.

Vi fick inget svar på vår fråga om att få minst två VC helgeer till Sverige, beslutet tas i höst. Vi får signaler om att ett beslut kan gå igenom där vi över tid garanteras minst två tävlingstillfällen med totalt 6 tävlingsdagar i Sverige. Även alpint jobbar för fler VC tävlingar i Sverige.

Transgender/könstillhörighet: Behandlades inte, sköts fram till i höst. Vi väntar även på styrning från RF i den frågan.

VC i rullskidor kommer att genomföras i Trollhättan under alliansloppets tävlingshelg i augusti. Azakstan skulle ha arrangerat tävlingen och det har funnits några fler intressenter att ta över. Här har Ludvig Remb gjort ett bra jobb.

Vi jobbar vidare med att stötta befolkningstäta områden för att få till fler anläggningar. Dialog med Stockholms SF sker och möte med Sollentuna kommun har skett och det finns mycket starka signaler om att en asfaltbana ska kunna byggas i Stockholmsområdet snart. Karin E från ledningsgruppen kommer att vara kontaktperson i detta jobb, men vi kommer jobba vidare med hur vi ska hantera detta operativt.

Förhandlingar med Svenska spel är inledda om en ny avtalsperiod.

Vi har fortfarande ett tufft budgetläge, mycket äts upp att de ökade priserna.

Vi jobbar vidare med planer för VM 2027 och försöker undvika de ekonomiska underskottet som Norge dras med.

Robin Isbring jobbar med att planera för aktiviteter under VM 2027/28.

Svenska Skidförbundet

Riksskidstadion, SE-791 19 FALUN

Telefon: +46 (0)10-708 69 00

Webb: www.skidor.com

Huvudsponsor





Beslutat att vi ska göra en översyn av juniorverksamheten. Lars Selin kommer att vara ansvarig från ledningsgruppen. Men Anders Strid kommer att leda arbetet med start i höst.

4. Rapport nationell verksamhet. Karin E.

Utbildningshelg i Sollefteå – Anmälan är öppen!

RIG dimensionering: Förslag inlämnat, inväntar beslut RF.

Revidering av junior och senior tränarutbildningen, samt jobba med att lägga över alla våra utbildningar på en digital plattform, learnifier.

Arbetsgrupperna har haft årliga utvärderingar och planer inför nästa år. När vi kommer tillbaka till hösten så kommer vi att fördela de rapporter som kommit in och ge feedback till arbetsgrupperna från längdrådet.

5. Rapport från åkarrepresentanter. Ingrid H + Simon S

Funderingar kring kommunikation om inkludering av rullskidor i vintercuperna. Orsakerna är främst att främja utvecklingen och möjligheterna att få vår idrott att växa året runt.

Tävlingsprogrammet för juniorerna är tight efter jul och om du blir sjuk riskerar du att missa två helger. Orsakerna är utmaningar med att hitta "tidiga arrangörer" i december.

Lyfter frågan om nationell grupp inför kommande säsong. Ännu finns inget klart, men det finns även i år 100 000 kr i budget från Bardbidraget för att täcka kostanderna för vallarnas resor och boende samt vallabodar.

6. Info styrelsen, RIM möte Johan S

RIM mötet blev lite rörigt då Anders Furbeck avsåg sina uppdrag i SSF dagen innan mötet och det blev lite oroligt att hitta fullt antal för röstningen.

Allt som riksidrottsstyrelsen föreslog klubbades igenom. SSF vill beålla upplägget som beräknar bidrag till föreningar och klubbar. Men beslutet kommer att bli att använda mer av LOK stöd, utbildningstimmar osv för att beräkna stödet.

Takregeln som styr hur mycket ett SF kan få i bidrag. Fotbollsförbundet ville ha 12% istället för 10%, men det klubbades igenom att 10% behölls.

Det kom förslag om att man vill se över igen hur LOK stöds reglerna är utformade.

Under helgen konsiterade sig styrelsen och tillsatte Maria Kraft Helgesson som Tf ordförande. Dialog har skett med distrikten. Hälften ville ha ett extra förbundsmöte för att välja tf ordförande, men hälften tyckte att ny ordförande skulle väljas under nästa förbundsmöte. Hade 2/3 av distrikterna velat ha ett nytt förbundsmöte hade vi behövt ha det. Dialog med RF jurister har skett i frågan.

Nu ska budget för alla grenar beslutas under nästa vecka.



7. Rapport från de olika arbetsgrupperna.

Anläggning: Senaste tiden har det mesta handlat om att besöka anläggningar som jobbar för att utveckla deras anläggning för snösäkring. Vår anläggningskonsulent konstaterar att många har en orimlig bild om de kostnader som kommer med detta.

Skidor hela livet: Vi träffades fysiskt i maj och la strategin framåt. Några stora punkter för kommande året är att genomföra SkidTuren, SHL- och skidcoachutbildning, SHL-bidrag, kommunikation, 65+ och hitta väg framåt för Master-SM och mästerverksamhet. SkidTuren har varit ett lyckat och uppskattat koncept hos arrangörsföreningarna. Till nästa år hoppas vi på att kunna utvidga med fler arrangörer.

Barn och Ungdomsgruppen: Vi har haft vårt fysiska möte nu i maj. Vi sätter mål och utvärderar de mål vi haft. Vi oroas över att det arrangeras färre och färre tävlingar. Trenden är tydlig även om den dåliga vinter vi haft i år spelar viss roll, men är inte orsak till hela raset.

Vi har en ny arrangör för ski team ungdomscupen, Järpen. Som också varit arrangör för Folksam Cup.

Vi har två nya medlemmar i form av två unga tjejer, Ida Garfvé från Mora och Emilia Pettersson från Sollefteå

Utbildning: Gruppen har haft fysisk träff i Vemdalen där en av medlemmarna har stuga. Anders Strid leder gruppen under tiden Anna Norman är sjukskriven. Planerar för utbildningshelögen samt två tränarråd, ett digital och ett fysiskt. Planer finns för ett antal lunchwebbinarier inom olika ämnen. Senast hade Stefan Thomsson ett webinarium.

TD/regelgruppen: Vår viktiga helg är genomförd där vi utvärderar och planerar för nästa år. Vi använder Simon och Ingrids utvärderingar väldigt mycket. Vi planerar för arrangörskonferensen i oktober. Vi ser att de nya arrangörerna har en del saker att utveckla och vi ska försöka stötta dem så mycket som möjligt.

Rullskidor: SM veckan sker snart. Uttagningskriterier till VC/VM kommer att kommuniceras inom kort. Det finns en del pengar att tjäna under sommaren.

8. Nästa möte: 1/9 kl 20.00 nästa möte. Då sätts datum för arbetsåret 25/26

9. Mötet avslutas.